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Protokoll styrelsemöte SPF Fryksdalen 2024-04-15. Möte 4 
 

Närvarande: Inga-Lill Junedahl, Yvonne Backman, Birgitta Emmesjö-Johansson, 

Thomas Larsson, Gunvie Thulin, Mirja Lundström, Kerstin Johannesen och Erik 

Waldenström. 
 

1.  Mötets öppnande 

Inga-Lill öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
 

2.  Val av justeringsperson 

Birgitta Emmesjö-Johansson utsågs till justerare. 
 

3.  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes med följande tillägg: Busringning till Kerstin 

diskuterasunder punkt 7, kan ha drabbat flera pensionärer. 
 

4.  Föregående protokoll / Erik 

Protokollet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 

5.  Ekonomi / Thomas 

Föreningens tillgångar är i kassa 2 753 kronor, på bank 27 628 kronor och på 

placeringskonto 51 728 kronor. 

1 805 kr + 95 kr har betalats från SPF Förbundskansliet. Årsbidraget från Sunne 

kommun på 4 720 kronor har betalats ut. 

  

6.  Inför kommande aktiviteter, Vårens aktiviteter / kalender 

 

Aftaskaffe / Utflykter följande datum kl. 14.00 på Allaktivitetshuset, om inte 

annat anges. 

• 21 maj  Hälsovandring vid Vintertorpet kl. 10.00. 

Här bjuds på korvgrillning, tipspromenad och kaffe. 

Kostnad 100 kronor.  

Inbjudan mailas senast under vecka 18. Anmälan senast 

15 maj till Birgitta.  

• 2 juni  Aftaskaffe byts mot säsongsavslutning i Rottneros Park 

  kl. 10.00, med guidning och kaffe. Kostnad 140 kronor. 

Mail skickas ut i slutet av vecka 20. Anmälan senast den 

29 maj till Birgitta. 

  

7.  Aktuella äldrefrågor 

Kerstin berättade att hon under lördagsnatten, fått en serie nattliga 

telefonuppringningar på Facetime. Hon tog skärmdump och kopierade en lista på 

alla telefonnummer, det blev 2 A4-sidor. Genom att kolla telefonnumren visade 

det sig att de flesta kom från ett ungdomsgäng i Västra Götaland, närmare 

bestämt från orten Lerum. Detta är ett ofredande och bör polisanmälas. Nu 
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ställer sig styrelsen frågan, om detta är något som drabbat andra pensionärer 

och hur vi skall ställa oss till det. 

 

8.  Rapport från SPF:s distriktsstämma och Styrelsekonferens 

Inga-Lill, Kerstin Johannesen och Erik Waldenström deltog i distriktsstämman i 

Forshaga. Inga-Lill lämnar en redogörelse och vi som deltog ansåg att stämman 

var en besvikelse. Kunde ha genomförts på mindre tid.  

Birgitta, Kerstin och Erik deltog i Styrelsekonferensen som hölls på Sundsbergs 

Gård. Birgitta redogjorde för innehållet på Styrelsekonferensen. 
 

9.  Fysiska medlemskort 

Några har efterfrågat medlemskort, eftersom det från Centralt håll beslutats att 

medlemskort inte längre skickas ut till medlemmarna. Istället får föreningarna 

beställa kort från SPF Centralt och dela ut till de som efterfrågar. På 

Styrelsekonferensen fick vi ett antal medlemskort som vi kommer att dela ut till 

de som anser det är viktigt att ha. 

 

10. Övriga frågor: Resor – erbjudande från PRO 

            Ny i styrelse, utbildning 8 maj 

Styrelsen beslutade att mailutskick från PRO om reseerbjudande, 

vidarebefordras till våra medlemmar.  

Styrelsen har inte fått någon information från Distriktsstyrelsen, om utbildning 

av nya styrelsemedlemmar. Vår styrelse har två nya ledamöter, som vi gärna ser 

går på utbildningen om den anordnas. 

Birgitta och Yvonne har återlämnat varsin lånad dator till SPF Fryksdalen. 

 

11. Nästa styrelsemöten 

Nästa styrelsemöte är onsdagen den 22 maj klockan 10.00 på Allaktivitetshuset. 
 

12. Mötets avslutning 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

…………………………………………………    ……………………………………………. 

Ordförande Inga-Lill Junedahl                     Sekreterare Erik Waldenström 

 

 

 

………………………………………………… 

Justerare Birgitta Emmesjö-Johansson 


